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Geçen hafta bu köşede yazdığım yazılar üzerine kıymetli büyüğümüz Rahmi Yangın aradı.

Rahmi abimiz her zaman arar ve yazılarımızla ilgili görüşlerini bildirir. Ciddi manada titiz bir
okuyucudur. Yazıların her kelimesinin arka planını analiz eder. Yazıda ne denilmek istendiğinin
mesajını çıkartır.

Tabii ki Rahmi abi gibi okuyucular bize gurur veriyor. Teşvik ediyor.

Bu aramanın devamını bende Rahmi abiyi ziyaret ederek karşılık verdim.

Yarım saatten fazla hoş sohbetimiz oldu. Kendisinin siyaset yaptığı 1990’lı yıllara gittik. 10 yıl il
genel meclis üyeliği yaptığı süreçleri andık. İl genel meclis üyeliği döneminde sanki milletvekili
gibi işler başardığını konuştuk. Velhasıl; Rahmi Yangın’ın siyasetteki dirayetinin günümüzde
milletvekillerinin bile ortaya koyamadığını vurguladım.

Ne yazmıştık geçen hafta; kısaca hatırlatayım.
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Numan Kurtulmuş’un Ordu ziyareti ve siyasi konumu ve Ordu’ya kazandırdığı katma değer
nelerdir demiştik.

Gelecek döneme dair partide üst düzey görevlerde kalırsa neler vaat edecek diye sormuştum.

Devamında; Etem Kibar’ın Ankara’da görüşmeleri sonucu Ulaştırma Bakanlığı kanalıyla; Fatsa
Sahil yolu geçişinde 7 kavşak düzenlemesinin yapılacak olacağını, Organize Sanayi Bölgesine
(OSB) geçiş için Bolaman Irmağı üzerine ikinci bir köprünün yapılacak olduğunu ve Fatsa-Ilıca
yolunda (13 km.) sıcak asfalt çalışmasının bitimine gelindiğini söylemiştik.

Belediye başkanımızın bu somut çalışmalardaki başarısını yazmıştım.

Rahmi abinin de Etem Kibar’ın çalışmalarını olumlu bulduğunu da ayrıca belirtmem gerekir.

Etem Kibar’ın yine Ulaştırma Bakanlığı ile görüşmeleri sonucunda; Elekçi ırmağı güzergahında
Korgan-Kumru yolu üzerinde yaklaşık 7-8 kilometrelik bir bölünmüş yol yapımının sözünü almış
olmasını ve hatta bu çalışmanın kısa sürede başlayacağı duyumlarımı paylaşmak isterim.

Korgan-Kumru yolu güzergahında trafik akışı her geçen gün artarak çoğalıyor. Olası kazalara
sebebiyet vermemek için bölünmüş yol planlaması ihtiyaç olmuştu. Bu sorunu da başkanımız
Etem Kibar girişimleri sonucunda çözüme kavuşturmuş olacak.

Dolayısıyla memlekette ihtiyaca binaen oluşan eksikliklerin giderilmesi adına çeşitli çalışmaların
yapıldığını görüyoruz.

Bu da Rahmi Yangın abimiz gibi bizim de dikkatimizi çekiyor ve siz okuyucularımızla bunları
paylaşıyoruz.
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Samimiyetle belirtmeliyim ki; okuyucularımız çok dinamik. Her yazılanı takip ediyor ve kendince
yorum çıkartıyor.

Bir süredir gazetemize olan abonelikleri yenilemek üzere çok kıymetli esnaf abilerimi ve esnaf
kardeşlerimi ziyaretlerde bulunuyorum. Sohbetlerimiz oluyor. Sıcak yaklaşımlar ve pozitif
yorumlar alıyorum.

Fatsa’mızın esnaf kesimi samimiyetle yaklaşım gösteriyor. Abonelik yenilemesinde hiç tereddüt
etmeden destek veriyor. İnanın bu duyarlılık bizlere daha fazla sorumluluk altında olduğumuz
hissi veriyor.

Bazen de gazeteyi satın almamış, abone olmamış kesimlerin gazetelere karşı olumsuz
eleştirilerini görünce de üzülüyoruz. Hiç önemli değil; biz kırk yıldır bu işi en objektif şekilde
yapmanın gayretini sergilemeye çalışıyoruz. Eleştirilere açığız.

Değerli okuyucularımız;

Memleketimizin dertleriyle dertlenecek, sevinçleriyle de sevineceğiz.

Kim istemez ki; Fatsa’mızın gelişmesini.

Hepimizin kalbi inanın Fatsa için atıyor. Çocuklarımız, torunlarımız için.

Gelişmiş, kalkınmış, üretmiş bir Fatsa baş tacımız.

Doğru işler yapan bütün kurum ve kuruluşlarımız baş tacımız.
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Geleceğe, doğru planlamalarla hazırlanacağız.

Bu hazırlıklar yöneticilerimize karşı güvenimizi arttıracak.

Doğru planlamaları da tabii ki yöneticilerimiz yapacak…

*             *             *

OKTAY ÇAKIR MÜDÜRÜMÜN KUMPASINA MI GELDİM ACABA? 

Bu ara anketçiler sahada.

Vatandaşın nabzını yokluyorlar.

Tercihlerini ölçüyorlar.

Seçmen kitlelerinin hangi tarafa oy vereceklerini çıkarmaya çalışıyorlar.

Bana da sordular.

Hem de genç gazeteci kardeşlerimle birlikte olduğumuz ve kalabalık bir ortamda.

Regaip Kandili günü belediyemizin Plevne Meydanında kandil simidi dağıtımı sırasında.  
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Fatsa Belediyesi Basın ve Halkla İlişkiler Müdürümüz Oktay Çakır’ın daveti üzerine katıldığım
etkinlikte birden anketçileri karşımızda görünce gazeteci kardeşlerimin objektifleri üzerime
kilitlendi.

Ne oluyoruz filan diye düşünürken, bu iş (Oktay Müdürümün kumpası olabilir!!!) diye düşündüm.

Şaka-şaka tamamen tesadüf oldu.

Ortam kalabalık. Anketçinin sorduğu sorulara ve vereceğim cevaplara herkes odaklanmış
durumda.

Dedim ki; “kardeşim sen bu soruları benim işyerime gel ve orada cevaplarımı al.”

Herkes; “hayır abi burada cevaplandır” dediler.

Oktay Çakır müdürüme dedim ki; “Oktay bey, yerel seçimlere dair soruları kayda alır mısın.”

Adam zaten başından beri sorulan sorulara verdiğim cevapları kaydediyormuş.

Vallahi böyle ortamlarda anket sorularına cevap vermek zor oluyor muş.

Mir Kuzey Gazetesi haber müdürü Gökçe Yeşiller kardeşim de bu diyaloğu Mir Kuzey gazetesi
sosyal medyasında haberleştirmiş.

Beğendim, buradan Gökçe’ye teşekkür ediyorum…
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Oktay Çakır Müdürüme de çekimleri sırasında başarılar diliyorum.

Yaktın beni Oktay kardeşim…

*             *             *

Anketin en sevdiğim sorusunu açıklıyorum.

“2023 seçimlerinde hangi partiye oy vereceksiniz?”

Bu soru il bazlı soruluyor.

Dedim ki; “… bırakın partiyi, partiden önce milletvekili aday listelerine bakacağım …”

Bu seçimler gerçekten vekil listelerine bağlı.

Seçmenler nerede olursa olsun “listelere bakacağız” diyor.

Bu seçimler öyle önceki seçimlerdeki gibi “genel merkezden yaz gönder” seçimi olmayacak.

‘Genel merkezden yaz gönder’in’ sonucunu geçen hafta görmedik mi?

Adam ne diyor; “ … Tayyip abinin ayakkabılarını ellerimizle yalamalıyız …”
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Bunu söyleyen AK Partinin Ordu milletvekili Şenel Yediyıldız. Hem de doktor. Eğitim görmüş.  

Bir vekil bunu söyleyebilir mi? Bu ne aymazlık, bu ne pervasızlık, bu ne büyük kötülük.

Deyim yerindeyse bir çuval incir gerçekten berbat.

Hem liderine hem de kutsal dinimize yapılmış en büyük hakaret.

Onun için önce listelerde kimler var ona bakacağız.

Bunu da hep birlikte yapacağız. İlimizi, ilçelerimizi kim adam gibi temsil edebilecekse ona oy
vereceğiz.

Anketçiye de bu cevabı verdim.
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